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Ikt. szám: 1/425-1/2016. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. március 03-án 7.30 

órai kezdettel tartott rendkívüli nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Ambrus Tibor polgármester, 

 Balogh Balázs alpolgármester 

 Dr. Balogh Emil Lajos 

 Markó Péter Imre 

 Simon Attiláné 

 Tislér Géza  

 Varga József képviselők, 

  

 Dr. Szántód Anita jegyző 

 Salamon Edina jegyzőkönyvvezető 

 
Ambrus Tibor polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait. Megállapítja, hogy 

jelen van 7 fő képviselő. Az ülés határozatképes, azt megnyitja. Elmondja, hogy a rendkívüli ülés 

megtartására a pályázatok szoros beadási határideje miatt volt szükség. Ismerteti az ülés napirendjeit. 

Kéri a napirendek elfogadását. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

43/2016. (III. 03.) ÖKT számú határozat: 

 

NAPIRENDI JAVASLAT: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendkívüli nyílt ülés 

napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

1.) TOP 3.1.1-2015-VE1 Fenntartható települési közlekedésfejlesztés 

Nemesvámos-Csopak összekötő kerékpárút fejlesztés tárgyú projekt keretében 

megpályázott kerékpárúttal kapcsolatos Veszprémfajsszal történő konzorciumi 

megállapodásról szóló döntés 

Előadó: Balogh Balázs alpolgármester 

 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA:  

 

1.) TOP 3.1.1-2015-VE1 Fenntartható települési közlekedésfejlesztés Nemesvámos-

Csopak összekötő kerékpárút fejlesztés tárgyú projekt keretében megpályázott 

kerékpárúttal kapcsolatos Veszprémfajsszal történő konzorciumi megállapodásról szóló 

döntés 

(Szóbeli előterjesztés) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri Balogh Balázs alpolgármester urat ismertesse az 

előterjesztést. 
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Balogh Balázs alpolgármester: Sajnálja, hogy ilyen hirtelen össze kellett hívni a Képviselő-

testületet. Elmondja, hogy amikor nekiálltak 3 évvel ezelőtt a kerékpárútnak, akkor egy 

nagyobb szakaszt terveztek. Paloznak, Veszprémfajsszal egyeztetéseket folytattak, akkor 

egyik település sem szabályozta ki. Ugyanaz működik, mint 3 évvel ezelőtt. Végigbeszélték a 

kerékpáros projektet, mik a költségek, egyebek. Minden kérdést tisztáztak. Ígéretet tett 

mindegyik település, hogy megszavazzák és aláírják a konzorciumi megállapodást. Ehhez 

képest tartottak hétfőn testületi ülést és azt határozták, hogy akkor támogatják a projektet, ha 

nekik pénzükbe nem kerül. Csak becslések vannak a költségre vonatkozóan. Az álláspontjuk 

az volt, hogy ha azt akarják, hogy ebből pályázat legyen, Csopak finanszírozza meg a 

költségeket. Ezt sajnos nem tudják mit jelent. Ami a pályázatba költség lehet, abban bíznak 

elegendő, ami benne szerepel. A későbbek során fenntartási része is van, Veszprémfajszra egy 

200-300 m-es szakasz esik, annak a fenntartását az önkormányzatoknak kellene biztosítani. A 

többi kijelölt szakasz lenne Veszprémfajsz és Nemesvámos között, azt a Közútnak kell 

fenntartani.  

Tislér Géza képviselő: Megkérdezik, hogy nem úgy működik, hogy a települések szétosztják 

költségeket? 

Balogh Balázs alpolgármester: Azt, hogy mennyi az építési költség ezt előre nem tudják 

megmondani.  

Dr. Balogh Emil képviselő: Nincs mit kezdeni, gondolja nekik nem érdekük, hogy ez a 

kerékpárút megvalósuljon. 

Balogh Balázs alpolgármester: Költségvetést érinthet, max. 1%, ami 5 millió forintot jelent. 

Nem tudjuk eldönteni a költségek, hogy fognak alakulni, nincsenek kiviteli tervek.  

Ambrus Tibor polgármester: Veszprémfajsznak nem érdeke, hogy a kerékpárút meglegyen, 

ez neki nem igazán tetszik. A tervezésnél oda kell figyelni Veszprémfajszra ne tervezzenek 

kerékpáros pihenőket, azok a csopaki területen legyenek, azt, hogy ott legyen, oldják meg ők. 

Az első tervezett útvonal nem ment volna be Veszprémfajsz felé, de a második tervezetben 

átmegy a falun keresztül a kerékpárút. 

Simon Attiláné képviselő: Mi volt az oka, hogy visszaléptek? 

Balogh Balázs alpolgármester: Itt az egyeztetésen minden jelen lévő képviselőjük 

egyetértett, ehhez képest a testületi döntésük más. 

Ambrus Tibor polgármester: Ki kell hangsúlyozni a testületi határozatban, hogy ez a rész 

plusz kiadásokat a tervezés során ne jelentsen az önkormányzatnak és ne Veszprémfajszon 

legyen a nagy projekt kialakítva. Kéri, fogadják el a határozati javaslatot ezzel kiegészítve. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

44/2016. (III. 03.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Csopak-

Paloznak-Veszprémfajsz nyomvonalon a TOP 3.1.1-2015-VE1 Fenntartható települési 

közlekedésfejlesztés Nemesvámos- Csopak összekötő kerékpárút fejlesztés tárgyú 

projekt keretében megpályázott kerékpárút esetében jelenleg 0 Ft önrésszel számol a 

tervezés és a beruházás költségeire. Amennyiben mégis előre nem látható költség 

merül fel, akkor vállalja, hogy konzorciumvezetőként egyeztetést kezdeményez az 

érintett konzorciumi tagokkal, és ha a konzorciumi tagok nem tudnak anyagilag részt 

vállalni a költségekből, abban az esetben Csopak Önkormányzata saját költség terhére 

biztosítja a fedezetet. Amennyiben ezen költségek meghaladnák a kritikus szintet (a 

projekt összköltségének 1%-át), akkor a konzorciumvezető elállhat a projekttől. 
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Csopak Község Önkormányzata a kerékpárút kötelező fenntartását, illetve fenntartási 

költségeit vállalja.  

 

A tervezés a költséghatékonyság figyelembevételével történik. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni az ülésen való részvételt, és 7.40 órakor a 

rendkívüli nyílt ülést bezárja.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 

 Ambrus Tibor  Dr. Szántód Anita 

 polgármester  jegyző 
 


